
Нермина Заимовић-Узуновић 

Питања постављена Савјету министара БиХ и Дирекцији за европске интеграције: 

1. „Да ли су Агенција за безбједност хране и Канцеларија за ветеринарство 

испуниле своје обавезе које се односе на улазак Хрватске у ЕУ и рјешавање 

проблема који при томе настају за Босну и Херцеговину? 

2. Који проблеми постоје у вези са акредитацијом лабораторија и ко је надлежан да 

се лабораторије акредитују, тј. да се припреме за акредитацију код БАТА? 

3. Ко су носиоци активности, колико је времена потребно да се испуне обавезе у 

вези са лабораторијама и њиховој улози у процесу извоза наведене робе у 

Хрватску и ко то цијени?“ 
 


